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AUNING SKOLE  

 

Dagsorden 
SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Tirsdag d. 14. januar 2020 kl. 18.00-21.00 
mødelokalet v/ administrationen 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

  

Deltagere: 
Forældrevalgte: Brian Bjerregaard Axelsen, Søren Blach, Mette Holdgaard Dahlerup, 

Morten Kirkegaard Jensen, Tommy Larsen, Majbritt Nielsen og Marian Buus Phillipsen. 

Medarbejderrepræsentanter: Anita Gammelgaard Pedersen, Karina Axelsen 

Repræsentant fra ungdomsuddannelse: Dorte Greve Engsig 

Ledelse: Christina Birch Mogensen, Lissi Pedersen 

Elevråd: Mille Bay Ladefoged og Mikkel Frølund Nielsen 

Afbud fra Mille Bay Ladefoged, Brian Bjerregaard Axelsen 
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DAGSORDEN 
Mødeleder : Søren Bach 

Referent : Lissi Pedersen 
 

 
Sagsfremstilling 
orientering (O), drøftelse (D) eller beslutning (B) 

 
Tid og 
ansvarlig 

 
Indhold 

 
Beslutning 
Hvem gør hvad og 
hvordan? 

 
1. 

 
Godkendelse af dagsorden (B)  
Her meddeles hvis der er ønske om 
underpunkter skrevet ind under evt. 
 

 
2 min 
 
Alle 

 
Godkendt! 

 

 
2. 

 
Budget 2020 
 

15 min 
CBM 

Vi afventer det nøjagtige budgettal, som også indeholder budget-
tal for det aktuelle antal spec. klasseelever. Vi forventer at starte 2 
nye børnehaveklasser. Generelt skal vi i 2020 spare det beløb, 
der dækker 2 personaler (naturlig afgang). Vi forventer at kunne 
videreføre det serviceniveau, som vi kender fra indeværende sko-
leår. Fejlen vedr. KORA-midlerne fra de tidligere er nu rettet op. Vi 
har ligeledes fået midler til dækning af faste driftsudgifter. Vi op-
retter pga. børnetallet en klasse mindre i næste skoleår.   
Regnskabsoverskuddet for 2019 er på 633.000 kr. Vi er dog fort-
sat under økonomisk administration, hvilket er en god hjælp. 
Det betyder bl.a. at elevrådets ønsker vedr. mørkningsgardiner og 
koldvandsautomater samt udendørs bordtennisbord samt basket- 
og fodboldnet nu er realiseret. Det er endelig en positiv situation. 
Det interne budget skal afleveres i forvaltningen inden d. 1. marts. 
 

 

 
3. 

 
Aula - Opstart 
 

 
5 min 
CBM 

 
Status er, at der i indskoling og mellemtrin i gennemsnit er max. er 
et hjem, der ikke har været logget på endnu. 
Det har været uhensigtsmæssigt, at nogle forældre vælger ”sikker 
besked” lidt for ofte. Personalet skriver tilbage til de aktuelle hjem, 
hvis det skal ændres. 
Overordnet oplever vi, at overgangen har været let for forældrene. 
Det har stor betydning, at kommunikationen nu kan målrettes me-
get mere. 
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4. 

 
Dialogmøde med B&U 
 

 
5 min 
SBL 

 
Tirsdag d. 25. februar har vi inviteret Børne- og Ungdomsudvalget 
og Økonomiudvalget. Pt. accept fra borgmester Jan Petersen, 
Jens Mejlvang og Benny Hammer. Vi fastholder den udsendte 
dagsorden. Søren genudsender dagsordenen og beder om yderli-
gere tilmelding. 
Input til mødet: Aktuel status på serviceniveau, samt elevtal og 
personaler over de seneste 3 år. Vi inviterer udvalgte elever fra 
udskolingen med for at præsentere de aktuelle tilbud. 
Christina og Lissi laver oplæg og koordinerer med Søren og Mor-
ten inden mødet. 
 

 

     

 
5. 

 
Temamøder 

 
5 min 
SBL 

 
9. Januar 2020: Sparring med naboskoler 
25. Februar 2020: Politikermøde  
28. April: Visionsmøde 
 
På maj-mødet fastlægger vi temaer til efterårets møde 

 
 
 

 
6. 

 
Ansøgninger til fonde 

 
10 min 
MHD 
 

 
Der er stadig 3 fonde, som er aktuelle at søge. Mette og Christina 
mødes for at lave en ny liste. Umiddelbart tænker vi på forbedrin-
ger af de udendørs legepladser/områder. 
 

 
 

 
7. 

 
Skoleårets planlægning 

 
10 min 
CBM/LP 
 

 
I ledelsen er vi gået i gang med at evaluere de akutelle indsatser i 
indeværende skoleår for at gøre status og udarbejde et kvalifice-
ret grundlag at planlægge næste skoleår ud fra.  
Vi har bl.a. skolens løfteevne med i vore overvejelser. Vi løfter 
eleverne bedre i matematik end i dansk - pigerne bedre end dren-
gene. Vi har ligeledes særlig fokus på skolens samlede læseind-
sats. I denne kontekst vil vi sætte fokus på mere leg. Hvilken type 
leg understøtter læsekompetencen? Vi har indledt et samarbejde 
med en forskergrupper fra AUC, hvilket betyder at vi får adgang til 
Legos mange produkter. Hermed kan vi få support til at iværk-
sætte særlige undervisningsforløb. 
 
 

 

 
 
8. 

 
 
Nyt fra skoleledelsen 

 
15 min  
CBM 

 
Pt. 2 lærerstuderende på skolen. (udskoling) 
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 Vi har i januar måned informationsmøder for kommende 7. klas-
ser. Ligeledes besøger vi de nuværende 6. klasser på samar-
bejdsskolerne. 
Vedr. ordblindeindsatsen så har vi i dag haft besøg af et doku-
mentarfilmselskab, som gerne vil belyse elevernes og forældrenes 
udfordringer. 
Der er IKKE tegn på skimmelsvamp i nogle af skolens lokaler. 
Rapporten er netop modtaget. 
I dag har vi modtaget invitation til 1. byggemøde vedr. Aqua Djurs 
d. 21. januar kl. 18. Fra skolen deltager pedel Tonny og Lissi. 
Mette og Tommy og evt. Marian deltager på skolebestyrelsens 
vegne. (aktiviteter og indretning af området) 
 
Ved Nytårskuren med de øvrige offentlige ledere i Norddjurs kom-
mune med borgmesteren og kommunaldirektøren som værter 
blev Auning skole omtalt positivt 4 gange…. 
Matrixgrupper for skolelederne på tværs af skoler mødes på fre-
dag om temaerne Strategisk kommunikation og Læringsmiljøer. 
Borgermødet i hallen d. 20. januar. Mette, Marian, Christina og 
Lissi deltager. 
 

 
9. 

 
Høringssvar (flere) 

20 min 
CBM 
 

1. Budgetmidler til specialundervisning. Vi bygger videre på 
det tidligere høringssvar i sagen. Der er en fejl i beregningstallet, 
idet de børn, som vi har segregeret er glemt. Der skal nu rettes op 
på flere års ulejlighed. Det er vigtigt, at ændringen denne gang 
gennemføres allerede pr. 1. januar. 
Vi vil gerne fremsende en fælles høringssvar med skolens MED-
udvalg. Høringsfrist: 16. januar. 
2. Kvalitetsrapport for skoleområdet i Norddjurs kommune. 
Tendensen i den nyeste rapport viser, at flere børn udviser nedsat 
trivsel, men har større tiltro til, at de kan få hjælp, hvis de har be-
hov for det. Det er vigtigt, at skolernes progression følges. Ele-
verne udtrykker, at de oplever sig medinddraget i undervisningen. 
Høringssvaret skal være til efterretning. 
3. Principper for skolebuskøreplanlægning. 
Ønsket er nu, at kriterierne bliver et princip. Bemærkninger: Hvem 
laver vi skole for - eleverne eller busserne?? Vi har brug for en po-
sitiv udgang af denne sag. 
Svarfrist: 17. februar.        
Christina laver udkast til svarene og rundsender til kommentering. 
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10. 

 
Principper for overgang 6. til 7.år-
gang  
 

 
10 min 
MKJ 

 
Ny praksis: 5. klasserne på samarbejdsskolerne ønsker besøg af 
Auning skoles ledelse på skoleårets sidste forældremøde, så vi 
kan fortælle om skolens tilbud i god tid. 
Lissi skriver de små rettelser ind efter næste møde med samar-
bejdsskolernes ledelser - så principperne er dækkende. 

 
. 

 
11. 
 

 
Optimal info om skolestart 

 
MBP 
KA 

 
Bilag uddybet. Arbejdsgruppen lægger op til, at vi laver et vel-
komstmateriale a la det, som nye tilflyttere til kommunen modta-
ger. (løsbladsystem) Tommy hjælper gerne med den endelige op-
sætning. 

 

     

 
12. 

 
Nyt fra bestyrelsesformanden (O) 
Orientering om aktuelle sager 
 

 
5 min 
MKJ 

 
Skolebestyrelsesvalg igen i april. Forældrene skal fra d. 10. marts 
kunne orientere sig om de er opstillingsberettigede. Evt. valg hol-
des den første uge i maj. Vi laver sen stand til skolefesten. 
Drøftelse af, hvad den gode information om Auning skoles udsko-
lingstilbud kan være.                                   

. 

 
13. 

 
Nyt fra elevrådsformanden (O) 
Orientering om aktuelle forhold. 
 

 
5 min 
 

 
Elevrådet har ikke haft møde siden sidste skolebestyrelsesmøde.  
 
Efter mødet i dag går Mikkel tilbage og efterlyser evt. nye ønsker 
fra elevrådet. Ligeledes skal elevrådet forberede et kort indlæg til 
mødet med politikerne i februar. 
 

 

 
14. 

 
Nyt fra medarbejder- 
Repræsentanterne (O) 
Orientering om aktuelle forhold 
 

 
5 min 
 
AGP, KK 
 
 

 
Det gør indtryk at skolerne i Øst skal spare rigtigt meget lige nu. 
 

 
 

 
15. 

 
Den gode historie (B) 
Hvilken god historie / fakta ønsker 
vi at fortælle. 

 
5 min 
 
Alle 
 

 
Ordblindeindsatsen. Christina sender links til Tommy. 

 
 
 

 
 

   
 

 
 

 
16. 

 
Næste ordinære bestyrelsesmøde 
(24. marts)  

 
5 min 
 

 
Drøftelse af skolebestyrelsens fremtidige sammensætning. 
Skolebestyrelsesvalg. (kampagne til skolefesten) 
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Drøftelse af punkter til næste møde og 
opsummering af aftalte beslutnings-
punkter fra mødet. 
 

 
Alle 
 

Ansøgninger til Fonde. 
Opfølgning på mødet med Aqua Djurs d. 21. januar 
Profilering af skolen (Facebook, m.m.) 
Auning Løbet (indkøb af t-shirts, m.m.) 
 

 
17. 

 
Eventuelt (O) 
 
 

 
5 min 
Alle 

 
Skolefotografering. Vi har taget kontakt til nye skolefotofirmaer 
lige nu. 
Brian har netop ansøgt kommunalbestyrelsen om udtræden af 
skolebestyrelsen. 
 

 
. 
 
 

 
Kommende møder: 

25. Februar: Politikermøde  
24. Marts:     
28. April: Visionsmøde 
12. Maj: 
16. Juni:  

 


